

RFP 1000206613a

Questions and Answers #3 // Questions et réponses n° 3

Question #1, Reference #RT1, point #3.: “Quantifying reach; estimating quantity of health professionals and patients reached and materials distributed, quarterly or annually....” How are we to estimate patients reached as we are not engaging directly with patients?

Answer #1: The estimation of patients reached would be derived from the estimated number of patients that visit the doctor’s office / clinics each month. The bidder must detail how they can quantify reach.

---

Question n° 1, référence n°RT1, point n°3.: « quantifier la portée; estimer le nombre de professionnels de la santé et de patients touchés et la quantité des produits distribués, chaque trimestre ou chaque année.... » Comment pouvons-nous estimer les patients atteints car nous n'interagissons pas directement avec les patients?

Reponse #1: Pour estimer le nombre de patients ayant eu accès à l'information, le nombre de patients ayant visité le bureau du médecin ou la clinique chaque mois serait utilisé. Le soumissionnaire doit préciser comment l'accès sera quantifier.